
 

 

Vragen fractie SP Samenleving en Inwoners, dd 11 september 2018 

Bij agendapunt 7, Rondvraag 

’t Kwintet is momenteel in samenspraak met belanghebbenden aan het bezien of de accommodatie 

verplaatst kan worden om ruimte te bieden aan de uitbreiding dan wel aanpassing van 

winkelcentrum Boshoven.  Er is reeds een samenwerking opgezet met de Odaschool om tot een 

gedeeld gebruik van ruimtes in het schoolgebouw te komen. Ook op andere vlakken ziet ’t Kwintet 

ruimte voor samenwerking en kruisbestuiving. 

In ieder geval een deel van de belanghebbenden ziet liever een samenwerking tussen ’t Kwintet en 

Don Bosco. Uit informatie die de SP heeft gekregen kan dit leiden tot een conflict of is er zelfs al 

sprake van een conflict. Hierover willen wij de volgende vragen stellen; 

-          Welke rol speelt de gemeente in de mogelijke verplaatsing van ’t Kwintet, heeft de 

gemeente hier een (eigen) visie op? 

-          Is de gemeente op de hoogte van het beschreven conflict en speelt de gemeente hier 

een bemiddelende rol in? Kan of wil de wethouder daar een uitspraak over doen? 

-          Is bekend op welke termijn de gewenste aanpassingen aan het winkelcentrum Boshoven 

plaats zouden moeten vinden? 
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